



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

26 March 2018

Notice
Men's Lockers relocated to the Snooker Room
To facilitate the Renovation of Changing Rooms and Toilets

Dear Members,

The renovation of the upstairs Men's Changing Room and Toilets will commence on Saturday, 7 April, 2018.

All lockers in the Men's Changing Room will be moved to the downstairs Snooker Room prior to the renovation. To facilitate the removal, locker occupants are required to empty their lockers on or before Wednesday, 4 April, 2018.

After locker removal is completed, Members will be able to access their same lockers relocated at the Snooker Room.

We apologise for the inconvenience caused to our Members.

Peter IP
Club Manager



通告
男儲物櫃搬往桌球室
以便翻新更衣室及洗手間

親愛的會員：

上層男士更衣室和洗手間將於 2018 年 4 月 7 日星期六開始進行翻新工程。

進行裝修前男士更衣室內的所有儲物櫃將被移至樓下的桌球室。為方便搬遷，持有儲物櫃的會員必須在 2018 年 4 月 4 日星期三或之前清空他們的儲物櫃。

儲物櫃完成搬遷後，會員將可以繼續在桌球室使用同一個儲物櫃。

對會員造成的不便，我們深表歉意。



會所經理
葉伯德謹啓
2018 年 3 月 26 日